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Praha, 12. 10. 2023 
 
Přítomni:  
Mgr. Irena Cápová, Mgr. Michal Červenka, Petr Kunc, Lukáš Truksa, Mgr. Michaela Uher Jalůvková 
 
Omluven:  Mgr. Andrea Jiravová 
 
Program:     

1. Zahájení              
2. Výroční zpráva ZŠ za školní rok 2022/2023 
3. Školní řád 
4. Školní vzdělávací program „Škola pro 3. tisíciletí“ 
5. Různé 
6. Informace o chodu školy v následujícím školním roce 

 
Jednání: 
 

1. Mgr. Cápová seznámila přítomné s návrhem programu schůze ve výše uvedeném znění.  

• Představení zástupkyně pedagogického sboru Mgr. Michaely Uher Jalůvkové zvolené 
volbou zaměstnanců školy dne 4. 9. 2023 

• Návrh předloženého programu byl v tomto znění schválen (5 pro – 0 proti – 0 zdržel 
se) 

 
2. Výroční zpráva školy za školní rok 2022/2023 

• ŠR pozitivně přijala zejména informace o  
o Vzdělávání pedagogických pracovníků (včetně zahraničních stáží) 
o Pokračování programu KiVa 
o Práci s cizinci a jejich zapojení do procesu vzdělávání 

• Schválena bez připomínek (5 pro – 0 proti – 0 zdržel se) 
 

3. Školní řád pro školní rok 2023/2024 

• Změny ve školním řádu byly projednány a schváleny na jednání ŠR dne 16. 5. 2023 

• Školní řád byl schválen (5 pro – 0 proti – 0 zdržel se) 
 

4. Školní vzdělávací program „Škola pro 3. tisíciletí“ 

• Implementace informatiky do výuky zatím na 1. stupni 

• Školní vzdělávací program byl per rollam schválen 15. 9. 2023 (5 pro – 0 proti – 0 zdržel 
se) 
 

5. Různé  

• Informace o vývoji v otázce školního stravování (Červenka) 
o Formativní hodnocení (dotaz pana Truksy) 
o Zkušenosti má 1/3 1. stupně (formativně a slovně hodnotí program Začít 

spolu)  
o Ve škole víme o plánu MŠMT slovně hodnotit v blízké době 1.-3. ročník 
o Formativní hodnocení je nedílnou součástí práce učitelů 
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• Medializace činnosti školy především v programech KiVa, Začít spolu, aktivity pro děti, 
sportovní úspěchy 

o Paní Cápová sdělila limity možné spolupráce s Klíčem, zároveň se nebrání 
spolupráci prostřednictvím webových stránek školy 

• Možnost použití sprch po hodinách TV – otázku pana Kunce včetně návaznosti na ŠVP 
a osvětovou činnost kladně odpověděl M.Červenka 

• Diskutovány další náměty pana Kunce 
o Dohledy nad strávníky ve školní družině (z pohledu vracení jídla) 
o Přehlednější manuál pro prvňáčky  

  
 

6. Informace o chodu školy v následujícím školním roce 

• Do výuky anglického jazyka jsou od 6. ročníku opět zapojeni rodilí mluvčí 

• Pokračuje program „Začít spolu“ 

• Pokračujeme v preventivním programu boje proti šikaně KiVa (náplň třídnických 
hodin) 

• Proběhla hloubková inspekce ČŠI, závěrečná zpráva je očekávána 
 

7. Závěr 

• Členové ŠR vzali výše uvedené informace na vědomí a shodli se na tom, že je třeba se 

o ně podělit s veřejností – poskytnuta možnost prezentace práce a činnosti ŠR na 

stránkách školy potvrdili zájem o větší zapojení rodičů do rozvoje pozitivní atmosféry 

školy s přesahem na vznik „Klubu přátel školy“   

• Úkol: zřídit adresu: skolska.rada@zsposepneho.cz s přístupem pro zástupce rodičů ve 
školské radě (termín: XI/2023, zodpovídá Červenka) 

• Příští plánováno na pondělí 4. 12. 2023 od 17:30 hod ve škole    
 
 
 
Zapsal: Mgr. Michal Červenka 
 
Ověřila: Mgr. Irena Cápová 
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